LISTA 2 

Medalii si premii  
Salonul International de Inventii de la GENEVA – 2014

(2-6 aprilie 2014)
Palmares pentru cele 6 inventii prezentate in standul MEN, dar pe costuri proprii:

· 2 medalii Aur 

· 3 medalii Argint

· 1 medalii Bronz

· 2 premii Speciale (premiul NEWTON a fost acordat la Festivitatea de premiere din seara zilei de 4 aprilie)
	Nr. crt.
	Unitatea
	Autori


	Titlul invenţiei


	Descrierea invenţiei
	Medalii / Premiu

	1. 
	SC HIDROELECTRICA SA
	MAIOREANU Andrei Petrisor
RAICU TICUSI Pantelie
NEMTOIU Simona Greta
POENARU Dragos Andrei
BALASAN Claudia
	INSTALATIE DE URMARIRE POZITIE VANA PLANA

FLAT VALVE POSITION TRACKING SYSTEM
L’INSTALLATION DE REPERAGE LA POSITION DE LA VANNE PLATE
	Inventia se refera la o instalatie de urmarire pozitie vana plana ce echipeaza golirile de fund ale barajelor sau prizele centralelor hidroelectrice.

The invention refers to a flat valve position tracking system which fits the bottom dumps of dams or hydroelectric intakes.

L'invention fait référence à une installation de reperage  de la vanne plate  qui  equipe  les décharges de fond des barrages ou des apports hydroélectriques.
	· ARGINT

	2. 
	ASOCIATIA

Justin CAPRA

Justin CAPRA

ASSOCIATION

ASSOCIATION

Justin CAPRA


	Mihai DUMBRAVA

Gabriel DUMBRAVA

DBV RESEARCH
	TRIVOL - mecanism pentru culisare 

Camere
TRIVOL - chamber sliding system

TRIVOL – chamber système

coulissant
	Invenţia se referă la un mecanism pentru culisare camere, construit pe bază de mecanism paralelogram deformabil flotant şi rolă de nivel, care funcţionează câte două cuplate dezmodromic şi sunt folosite pentru multiplicarea suprafeţei utile la containere, case sau rulote, cu locare-relocare rapidă şi pentru orice destinaţie.
The invention relates to a mechanism for sliding mechanism rooms built on the basis of the deformable parallelogram and the floating roller operating at two coupled dezmodromic and the useful area used for the multiplication of the container, the stop of homes or caravans / fast relocation of any purpose

L'invention concerne un mécanisme pour faire coulisser les chambres du mécanisme construits sur la base du parallélogramme déformable et le rouleau flottant fonctionnant à deux couplé dezmodromic et la surface utile utilisée pour la multiplication du récipient, la butée de résidences ou caravanes / relocalisation rapide de n'importe quel but.
	· BRONZ

	3. 
	Natural Person
	Bogdan Constantin VLADILA
	Aparat pentru aplicarea locala a unui camp magnetic de frecventa extrem de joasa celulelor

Apparatus for local application of an extremely low frequency magnetic field to cells

Appareills pour application locale d`un champ magnetique de frequence extrememment faible aux cellules
	Repararea naturala a tesuturilor care implica si densificarea celulara obtinuta prin aplicarea locala a unui camp magnetic controlat pe regiunile cu riduri, vergeturi, pierderea parului sau dinti cu mobilitate
Natural regeneration of tissue including cellular densification is achieved by local application of controlled magnetic field in region of wrinkle, strech marks, hair loss or mobile teeth

Regeneration naturelle des tissus y compris densification cellulaire obtenu par application locale de champ magnetique controle aplique sur la region des rides, vergetures, perte de cheveux ou dents mobiles


	· AUR +

	4. 
	SC SaniMed International SRL

	Marian VELCEA,
Mircea NEGRUTA,
Catalin HIDEG

	Pansament biorezonant destinat vindecarii rapide a plagilor
Bioresonance dressing for wound healing fast
Biorésonance vinaigrette pour la cicatrisation rapide

	Pansament biorezonant stimulator al regenerarii tisulare alcatuit dintr-o componenta biodegradabila prezentata ca un compozit absorbant continand factori de crestere si farmaceutici cu rol protector si dintr-o componenta recuperabila prezentata ca un ansamblu de componente electronice elementare biorezonante - rezonatori pasivi
Dressing bioresonance, stimulating tissue regeneration, consists of a biodegradable absorbent presented as a composite containing growth factors and protective formulation and a recoverable component presented as a set of basic electronic components biofeedback - passive resonators.

Biorésonnante pansement, en stimulant la régénération des tissus, se compose d'un absorbant biodégradable présenté comme un composite contenant des facteurs de croissance et de la formulation de protection et un élément récupérable présenté comme un ensemble de base de composants électroniques biofeedback - résonateurs passifs
	· ARGINT
· Premiu Croatia

	5. 
	Lucian Blaga University of Sibiu Romania

L`Universite Lucian Blaga de Sibiu

	BONDREA Ioan,
ŢÎŢU Aurel Mihail,
OPREAN Constantin,
CARABULEA Ilie,
MĂRGINEAN Ion,
MOLDOVAN Alexandru Marcel,
BOGORIN-PREDESCU Adrian,


	COMPUTER CHIAR WITH

AN ACTIVE PRINCIPLE OF

SPINE RELAXATION

CHAISE POUR LE TRAVAIL A L’ORDINATEUR, AVEC UN PRINCIPE ACTIF DE DETENTE DE LA COLONNE VERTEBRALE
	Chair destined for persons working long hours behind the computer, created with the purpose of reducing the negative health effects and the stressful effects of spine compression during prolonged immobilization of the human body in the actual work behind the computer and to reduce and remove the already accumulated spine affliction due to the prolonged work previously done behind the computer.

Chaise destinée aux personnes qui travaillent pendant longtemps à l’ordinateur, réalisée dans le but de réduire les effets négatifs à la santé et les effets stressants de la compression actuelle de la colonne vertébrale au cours de l’immobilité prolongée du corps humain dans le travail effectif à l’ordinateur et de diminuer voire éliminer l’affectation déjà accumulée de la colonne vertébrale pendant le travail prolongé effectué auparavant à l’ordinateur.
	· Aur
· Premiul NEWTON

	6. 
	Societatea romana de abilitare orala
	Norina Consuela Forna
Antohi Constantin
	Casoleta aseptica

La cassolette aseptiqe

	Destinata mentinerii gradului de sterilizare, petru instrumentarul medical, sterilizat prin metode clasice.
	· Argint


